

Oudercomité vergadering – 16/09/2021

Aanwezigen:

Nathalie Wulteputte
Rutger Breuls
Veronique Vermoesen
Inge Van Hoeymissen
Toon Walgraeve
Rebecca Pauwels
Melissa De Grie
Kris (papa van Lena en Finn)
Erik Van Crombrugge
Evelyn Debue
Katrien De Grove
Mieke Van Zele
Eline De Laender
Karen d'Huyvetter
Björn Wulgaert

Verontschuldigd:

Alvina Zeynalian

Op de agenda:

- evaluatie eerste schooldag en bar infomoment: wat kan eventueel beter, suggesties ...

1^{ste} schooldag:

- *misschien iets te druk en chaotisch voor de kindjes, die wilden er direct aan starten
- *volgend jaar ouders op de hoogte brengen van wat ze mogen verwachten de 1^{ste} schooldag
- *ouders verwachten leuke, duidelijke concepten zoals de voorbije schooljaren

Infomoment

- *blijven we bij de directe vorm van meteen naar de klas te gaan → JA
- *het gaat de ouders vooral om contact met de leerkrachten en de werking van de klas, niet zozeer om de visie van de school. Dit aangezien de meesten die al kennen.
- *misschien wel infoavond voor nieuwe ouders m.b.t. schoolwerking/schoolvisie
- *bar onder afdak lagere school is een succes, dus bij mooi weer volgend jaar terug

- overlopen van de kalender en de geplande activiteiten

***Picknick 22/09**

*OC biedt fruitsap 1^{ste} schooldag aan en zet tafel klaar voor eventueel te delen hapjes/drankjes

*Gaat vooral om het samen zijn, zonder veel organisatie.

***Halloweentocht 29/10?**

*Ouders en kinderen vragen huizen te versieren (in de buurt van school) → mailing via helpende handen en Questi aan alle ouders

*wandeling uitstippelen eens geweten welke adressen we kunnen aandoen

*eventueel met opdrachtjes werken (fotozoektocht?)

*randanimatie?

*in the end op school iets organiseren met eten/drinken

***Pannenkoekenverkoop: februari**

→ Björn contacteert en checkt of wij de verkoop kunnen plannen rond lichtmis?

→ optie om digitaal en cash te betalen

***Perkplantenverkoop : 27/04 of 11/05**

→ Björn contacteert Stefaan ivm datum

***Gilko festival : 25 juni 2022**

→ werkgroep samenstellen op vergadering in november

→ 's middags beginnen met kinderprogramma (muziek, clown,...)

→ randanimatie kinderen (springkasteel, grime door zesdes,...)

→ optredens voor ouders vanaf ...uur? (groepjes zoeken?)

→ afsluiten met DJ set

→ foodtruck met pizza's, bbq met worsten?

→ podium en tenten (gemeente Merelbeke)

→ licht (via onze bekende man van de fuiven)

Extra "events":

5 oktober – dag van de leerkracht (wat te doen?) → via school vragen aan ouders en kinderen om "iets" te maken voor de leerkracht om die ochtend af te geven. Bijvoorbeeld een hartje, bloemetje, tekening, ...met erop telkens een boodschap: ik vind je lief omdat ... (op een bloem), ik vind je een te gekke juf omdat ... (op een tekening), ik hou ervan als jij ... (op een hartje),...

Verder biedt het oudercomité nog een mand aan met fruit, iets zoet en iets hartigs.

6 december – sint (strooikoekjes + centjes cadeau klas)

31 januari – dag van de directeur (wat te doen → te bespreken op volgende vergadering)

Paashaas 1 april? → Wanneer mag hij paashaas komen? → Juf Eline bespreekt op vergadering kleuterteam hoe en wanneer zij de komst van de Paashaas liefst zien

Inge en Agalaje terug liefhebbers om deze "verkleedopdracht" om hen te nemen?

- overzicht financiën → wordt gegeven in november

- nieuws uit de ouderraad en uit de school

*1^{ste} samen op 21/09, maar nog op zoek naar nieuwe kandidaten (2-tal) → Veronique en Eric willen zich hiervoor engageren

*kleuterteam ergert zich aan openstaande hekkens → ludieke affiche / deur met trage pomp toch overwegen?

*aanpak te-laat-komers? → Moeilijk de mens slechte gewoontes af te leren en kinderen hiervoor straffen is niet OK. Er volgt nog communicatie van de school uit

*kunstklassen → brengen vanaf 9u30, maar lastig voor mensen om kinderen te brengen op dat uur. Vervoer te regelen via Questi (groep per klas) of naar analogie met aanpak kleuterjuffen voor daguitstappen

*wie is het oudercomite – iets ludiek opstellen om op de schoolsite te zetten

- vragen van jullie of andere ouders, algemene suggesties en of opmerkingen

*info over nieuwbouw → nog geen nieuws / plan zal sowieso herbekeken moeten worden eens akkoord / school wil al proactief werken /binnen 2 jaar pas starten?. Björn brengt het ook nog eens naar voor op ouder- en schoolraad

*deelplatform voor 2^{de} hands "schoolgerelateerde" spullen → mensen mogelijkheid bieden om 2 keer per jaar 2^{de} hands turnshirts door te verkopen/aan te kopen. Maar van school uit wordt er ook gekeken of zo'n vast turnuniform echt een meerwaarde is.

*infiches → meerdere kinderen = meerdere keren hetzelfde invullen.

Is blijkbaar op vraag van het secretariaat, maar toch bekijken of dit anders kan (te bespreken door directie en administratie)

Document voor domiciliëring toevoegen?

Facturen digitaal mogelijk maken / herinnering papier?

*Maaltijden variatie / andere vegetarische varianten op donderdag → moeilijk te wijzigen (contract van 5 jaar) en weinig gegadigden die voor zo'n hoeveelheid en prijs dit kunnen aanbieden

*mailing over al dan niet dragen van mondklappers → directie?